
Zápisnica zo zasadnutia mediálnej komisie miestneho zastupiteľstva mestskej časti 
Bratislava-Dúbravka zo dňa 16.8.2017 

 

Prítomní:  Mgr. Marcel Burkert, Maroš Repík, Jozef Petrovský, Miroslav Markovič, Mgr. 
Zuzana Morávková, Mgr. Lucia Marcinátová- hosť 

Predmet rokovania:  

1. Otvorenie 

2. Septembrové číslo novín, obsahová štruktúra, téma čísla 

3. Novinky v Dúbravskej televízií 

4. Rôzne 

5. Záver 

 

1. Šéfredaktorka Lucia Marcinátová hovorila o problémoch s distribúciou. Odkedy 
distribúciu robí Slovenská pošta, je veľký problém s ich doručovaním.  

p. Repík: „Treba sa zamyslieť, či neosloviť klub dôchodcov či by to nerobili.“ 

p. Petrovský: „To je veľmi ťažká práca.“ 

p. Burkert: „Ako rýchlo by mohlo prebehnúť výberové konanie?“ 

Uznesenie: Vypovedať zmluvu s poštou 

Za: 4   proti: 0   zdržal sa: 0 

 

2. p. Burkert si želá zmeniť fotku na titulke pripravovaných DN pretože na nej vidno 
vedenie.  
Členovia komisie odporučili v novinách nevynechať tému o rekonštrukciách škôl 
počas prázdnin.  
 

3. Dúbravček a Dúbravočka- p. Repík predloží návrh na navýšenie rozpočtu na 
Dúbravčeka, ktorý predloží na najbližšom zastupiteľstve. 
 
Uznesenie: Súhlas s predložením návrhu na vyčlenenie financií na seriál Dúbravček 
a Dúbravočka.  
 
Za: 4  proti: 0  zdržal sa: 0 
 



 Členovia navrhli zorganizovať v DTv besedu o rekonštrukcii DKD.  

 

4. V bode rôzne neboli prerokovávané žiadne ďalšie problémy.  
 
 

 
V Bratislave dňa 24.8.2017                                                       Zapísala: Zuzana Morávková 
 
 
 
Maroš Repík(člen mediálnej komisie)  ............................................................................ 


